

# ACMER/埃克米尔 时尚女包 晚宴包 晚装包 五一礼物

产品名称	ACMER/埃克米尔 时尚女包 晚宴包 晚装包 五一礼物
公司名称	大连汇雅商贸有限公司
价格	384.00/件
规格参数	货源类别:现货 品牌:ACMER/埃克米尔 材质:其他
公司地址	辽宁省大连市西岗区新开路99号珠江国际大厦14层4号
联系电话	0411-83600444 18940800111

## 产品详情

货源类别	现货	品牌	ACMER/埃克米尔
材质	其他	风格	欧美风范
款式	手拿包	图案	纯色
颜色	黄色		

acmer

法兰西风尚至选

### 埃克米尔 (acmer) 手袋

埃克米尔品牌手袋源自拿破仑时代的法国。由于拿破仑多年的征战欧洲多国，在思想上和文化上对欧洲大陆产生了深远的影响。达武亲王是拿破仑忠实的追随者，他不仅是军人、政治人物，而且也是对贵族的生活方式、文化思想的追捧者和传播者。他跟随拿破仑征战欧洲各国的同时，也在传播着法国贵族的文化和生活方式，特别是对服饰、手袋等贵族典型的象征炫耀和创新，从那时期开始成为欧洲各国上层社会贵族追逐效仿的对象。

1804年拿破仑登基后，达武晋升为法国元帅。达武亲王为追求奢华的生活方式，邀请法国皇家服饰设

设计大师贝克·内尔为他的亲眷及女儿们设计制作服饰及手袋，以法文音“acmer”命名手袋，意为浪漫升华的极致。acmer的手袋其源自皇室奢华的式样、甄选的面料和精湛的手工很快风靡法国上层社会。

1808年，贝克·内尔买断“acmer”手袋制作公司。贝克·内尔为迎合欧洲各国贵族对手袋的需求，几经不断开发设计使之更加精美绝伦贵族气派十足。逐步形成了独特的欧洲皇家古典的风格，其款式多达几十种，深受欧洲各国贵族的喜爱和追捧，并风靡整个欧洲近半个世纪。

1986年，“acmer”手袋制作公司登陆中国香港，成立了“acmer”服饰香港有限公司。

秉承继承加创新的理念，设计上传承了欧洲皇家古典的华美和高雅，也融进了东方文化的精髓，使之成为中西方文化完美结合的典范。采用当今世界高档粗线（纤维）锦缎面料，纯手工制作，图案花色的设计具有中国传统的苏绣、湘绣及粤绣等特色，并运用提花，压花（揉压）等先进工艺，款式造型和图案花色尽显欧洲古典之美和中国传统的文雅之风韵。

2010，acmer登陆中国大陆，为大陆女性开启尊贵奢华的空间；

2010，开始，共同赏悦acmer女人魅力光华！

eckmuhl brand handbag from the napoleonic era in france.

since napoleon ' s expedition european countries for many years,in terms of ideology and culture

on the european continent had a profound impact.davout faithful followers of prince napoleon he

is not only a military,political figures,but also a noble way of life,the pursuit of culture and thought and disseminators.he followed napoleon ' s campaign in europe,it is also spreading the culture and lifestyle of the french aristocracy ,especially for clothing,handbags and other typical symbols of nobility and innovative to show off,then the beginning of a european upper class noble pursuit to follow object.

napoleon ' s accession to the throne in 1804,davout was promoted to marshal of france.up arms in pursuit of luxury lifestyle prince invited the french royal dress designer baker ?neil for his daughters qinjuan and design clothing and handbags to french sound “ acmer ” name handbags,

meaning the ultimate romantic luxury.acmer handbags its royal luxury style from the selection

of fabrics and exquisite hnsd quickly swept the french elite.

1808,baker?neil buyout “ acmer ” handbag company.neil baker?european nobility in order to meet the needs of the handbags,continued development and design several times to make it more

exquisite aristocratic full.gradually developed a unique style of classic european roya,as many as

dozens of his style,deeply loved by european nobility and sought and sought after and popular

throughout europe,nearly half a century.

1986, “ acmer ” handbag company landing hong kong,china,setting up a “ acmer ” fashion hong kong

limited.adhering to the concept of inheritance and creativity,design of classical china and the united states of the european royal and elegant,but also blended the essence of oriental culture,making it the perfect combination of chinese and western cultural model.thick with high-end world(fiber)brocade fabric,hand made,pattern design suit traditional chinese suzhou embroidery,hunan embroidery and guangdong embroidery and other characteristics,and the use of jacquard,embossed(kneading pressure)and other advanced technology,style and shape aogo color fully shown the beauty of european classical and traditional chinese elegant charm.

2010,acmer in mainland china,the china open women ' s luxury and space ;

2010,bagan joint appreciation of guanghua acmer woman charm!

合作加盟热线：400-668-1369 18940800111

网址：www.acmer.hk

邮箱：acmer99@163.com